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Prečo som sa rozhodol pre 

Erasmus?

 O programe Erasmus som sa dozvedel na prednáške p. Ing. 

Jozefíny Drotárovej, PhD, ktorá ma zaujala natoľko, že 

som sa rozhodol sa tohto programu zúčastniť. Mal som na 

výber veľa krajín, no rozhodol som sa pre Prahu kvôli jej 

bohatej histórii a pocitu veľkomesta. Po pár dňoch, keď 

som za pomoci p. Drotárovej vyberal vhodnú školu v 

zahraničí pre môj program, sme vybrali UJAK- Univerzita 

Jána Amosa Komenského. 



 Môj pobyt v Prahe trval od 11.2. 2019 do 

30.6.2019 kde v hosťovskej škole ku mne boli 

všetci veľmi ústretoví vo všetkých smeroch. P. 

Drotárová so mnou počas pobytu komunikovala 

prostredníctvom emailu, za čo som rád. 



 Vďaka tomuto programu som si rozšíril obzor, nabral nové 

skúsenosti a zlepšil komunikačné schopnosti. Spoznal som 

mnoho nových ľudí z rôznych krajín. Vytvoril som si s nimi 

nové priateľstvá ktoré pretrvávajú dodnes. 

 Tento program by som odporúčal každému študentovi 

našej školy, preto že si pomocou neho môže rozšíriť 

obzory, spoznať nových ľudí a rôzne kultúry tak ako ja. 






